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Místo konání: 

 zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 19:00 hod.   do: 21:40 hod. 

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová (přítomna od usnesení č. 2/1 (k bodu 2), Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan Turek, 

Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral    

 

 Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 10 (od usnesení č. 2/1 (k bodu 2) přítomno: 11

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni: 

omluveni: Vlastimila Stará (omluvena od bodu 11) 

neomluveni: Pavlína Palmová (přítomna od usnesení č. 2/1 (k bodu 2) 

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu byly vzneseny další návrhy na doplnění: 

 

Návrh na vyřazení bodu č. 8  

 František Bouček – navrhuji vyřadit bod č. 8 Žádost o souhlas se změnou provozní doby 

Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ od 01. 09. 2019 (nová provozní doba 7:00 hod. 

– 17:00 hod.) z důvodu doložení doplňujících podkladů od ředitelky MŠ. 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo  

nepřítomen:  nikdo 

Usnesení č. 1/1 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh na změnu názvu bodu č. 14 (dle pozvánky předané členům zastupitelstva a dle informace 

 zveřejněné na úřední desce původně bod č. 15. Po schválení vyřazení bodu č. 8 viz výše nyní 

 bod 14). 

František Bouček – navrhuji upravit název bodu č. 14 z původního názvu „Smlouva o 

spolupráci s městysem Nehvizdy při získání dotace na rozšíření budovy základní školy 

v Nehvizdech na nový název „Smlouva o vytvoření dobrovolného svazku obcí“ 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/1 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh doplnění bodu č. 18 

 František Bouček – Podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora obnovy a  

 rozvoje venkova z dotačního titulu Rekonstrukce a přestavba  veřejných budov – Oprava 

 základní školy v obci Mochov 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: Jaroslav Vybíral, Pavlína Palmová 

zdrželi se:  Milan Kocian 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/1 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Čerpání rozpočtu k 31. 12. 2018 .................................................................................... 3 

4. Úprava rozpočtu č. 1 na rok 2019 .................................................................................. 4 

5. Odepsání majetku za účetní jednotku Obecní úřad Mochov k 31. 12. 2018 ................. 4 

6. Udělení plné moci k jednání s firmou „ROPID“ ........................................................... 5 

7. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, okres Praha 

– východ dne 18. 04. 2019 ............................................................................................. 6 

8. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, okres Praha 

– východ ve dnech 25. 02. 2019 – 01. 03. 2019 ............................................................ 7 
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9. Veřejnoprávní smlouva k zajištění výkonu činností podle zákona o obecní policii; 

smluvní strany Obec Radonice a Obec Mochov ............................................................ 8 

10. Zpráva finančního výboru.............................................................................................. 9 

11. Podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova 

z dotačního titulu Podpora obnovy staveb a zařízení dopravní infrastruktury – Oprava 

autobusové čekárny ....................................................................................................... 9 

12. Podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova 

z dotačního titulu Obnova drobných sakrálních staveb a hřbitovů – Oprava márnice 10 

13. Podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova 

z dotačního titulu Podpora obnovy místních komunikací – Oprava místní komunikace 

v ulici Sokolovská ....................................................................................................... 11 

14. Smlouva o vytvoření dobrovolného svazku obcí ......................................................... 13 

15. Revitalizace okolí kostela sv. Bartoloměje .................................................................. 15 

16. Rekonstrukce základní školy Mochov ......................................................................... 15 

17. Projektová dokumentace – cyklostezka Mochov – Čelákovice ................................... 16 

18. Podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora obnovy a  rozvoje 

venkova z dotačního titulu Rekonstrukce a přestavba  veřejných budov – Oprava 

základní školy v obci Mochov ..................................................................................... 17 

19.  Diskuze ........................................................................................................................ 19 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/1 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Čerpání rozpočtu k 31. 12. 2018 

Přílohy:  

Příloha 1 – Výkaz Fin 2 – 12 M sestavený k 31. 12. 2018 

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 01. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Seznámení s výkazem pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC ke dni 31. 12. 2018. 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s plněním rozpočtu ke dni 31. 12. 2018 a bere ho na 

vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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4. Úprava rozpočtu č. 1 na rok 2019 

Přílohy:  

Příloha 1 – Úprava rozpočtu č. 1 na rok 2019 

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 01. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V příjmech je upraveno financování, tj. zůstatky na účtech k 31. 12. 2018 a předpokládané 

příjmy a výdaje v dalším období. Rozpočet je nadále vyrovnaný a to ve výši 64,645.400,- Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu rozpočtu č. 1 na rok 2019. 

 

Diskuze: 

 Milan Kocian – nerozumím číslům ve výkazu rozpočtu, nebudu hlasovat. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: Milan Kocian  

 nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 5/1 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Odepsání majetku za účetní jednotku Obecní úřad Mochov k 31. 12. 

2018 

Podklady:  

Podklad 1 – Posouzení rentabilit majetku  

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 01. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s vyhláškou č. 270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a závazků, ve znění 

pozdějších předpisů a na základě vnitroorganizační směrnice k inventarizaci navrhuji k 31. 12. 

2018 za účetní jednotku Obecní úřad Mochov odepsat Inv.č. 175 – Aquatic Power 16 T 

(zásobník na pitnou vodu) – nefunkční ohřev, celkové opotřebení – oprava nerentabilní; Inv.č 

169 – počítač HP 524/512MB/80 GB – vadné napájení, zařízení je zastaralé jak ze strany OS 

tak HW, nemožnost provést update pro funkčnost s novějším SW – oprava nerentabilní. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vyřazením majetku k 31. 12. 2018 z evidence pro 

účetní jednotku Obecní úřad Mochov: Inv.č. 175 – Aquatic Power 16 T a Inv.č 169 – počítač 

HP 524/512MB/80 GB.  

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/1 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

6. Udělení plné moci k jednání s firmou „ROPID“ 

Podklady:  

Podklad 1 – Plná moc – fyzická osoba zastupuje obec  

Termín podání návrhu bodu programu: 

04. 01. 2019 

Předkladatel: 

Milan Kocian – zastupitel  

Text odůvodnění: 

Na základě diskuze z předcházejícího zastupitelstva předkládám plnou moc, která je třeba k 

jednání firmou „ROPID“. Beru na vědomí, že kromě rozšíření spojení mezi Mochov – 

Čelákovice, Čelákovice – Mochov a Mochov – Praha Černý Most, Praha Černý Most – 

Mochov se pokusím dojednat i zastávku některých autobusů u vlakového nádraží. 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov schválilo podepsání plné moci k jednání pana Milana Kociana s 

 firmou Regionální organizátor pražské integrované dopravy (ROPID), IČO:60437359 v 

 souvislosti se zapojením obce Mochov v rámci pražské integrované dopravy. 

Diskuze:  

 František Bouček – komunikace s firmou ROPID bude probíhat prostřednictvím Milana 

 Kociana. Zastupitelstvo obce bude informováno až o domluveném výsledku. 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/1 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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7. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ dne 18. 04. 2019 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s přerušením provozu dne 18. 04. 2019; Č.j. 

116/2018 

Termín podání návrhu bodu programu: 

09. 01. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 3 odst. 2 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 

pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o souhlas zřizovatele s přerušením provozu 

mateřské školy dne 18. 04. 2019. Provoz MŠ začne 23. 04. 2019.  

Diskuze: 

František Bouček – školka v tomto termínu by byla nevyužitá, přihlásilo se pouze 5 dětí. 

Jan Turek – pokud by byl zájem rodičů o docházku do školky, je domluvena spolupráce 

s městysem Nehvizdy o umístění dětí do jejich školky. Samozřejmě za dodržení podmínek, 

které požadují. Ředitelka MŠ podá informace o podmínkách, za jakých mohou děti 

z mochovské školky navštěvovat školku Nehvizdy a bude nápomocna při zajištění míst pro 

mochovské děti v Nehvizdech. 

Milan Kocian – školka by měla zůstat otevřená. 

 

Milan Kocian uplatnil protinávrh 

Návrh usnesení:  

Mateřská škola by se dne 18. 04. 2019 neměla zavírat.  

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian  

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral    

zdrželi se: Vlastimila Stará, Pavlína Palmová 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 8/1 (k bodu 7) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Protinávrh nebyl schválen. Bylo přistoupeno k hlasování o prvotním návrhu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov uděluje souhlas s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ dne 18. 04. 2019 v souladu s § 3 odst. 2 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o 

předškolním vzdělávání, ve znění pozdějších předpisů. 
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Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral   

proti: Milan Kocian 

zdrželi se: Vlastimila Stará, Pavlína Palmová 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 9/1 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ ve dnech 25. 02. 2019 – 01. 03. 2019 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s přerušením provozu ve dnech 25. 02. 2019 – 01. 

03. 2019; Č.j. 2/2019 

Termín podání návrhu bodu programu: 

09. 01. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 3 odst. 2 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 

pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o souhlas zřizovatele s přerušením provozu 

mateřské školy ve dnech 25. 02. 2019 – 01. 03. 2019. Provoz MŠ začne 04. 03. 2019.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov uděluje souhlas s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ ve dnech 25. 02. 2019 – 01. 03. 2019 v souladu s § 3 odst. 2 vyhlášky č. 

14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral   

proti: Milan Kocian  

zdrželi se: Vlastimila Stará, Pavlína Palmová 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 10/1 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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9. Veřejnoprávní smlouva k zajištění výkonu činností podle zákona o 

obecní policii; smluvní strany Obec Radonice a Obec Mochov 

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh Veřejnoprávní smlouvy k zajištění výkonu činností podle zákona o obecní 

policii 

Termín podání návrhu bodu programu: 

15. 01. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

K zajištění větší bezpečnosti občanů a pořádku na území obce Mochov navrhuji uzavření 

veřejnoprávní smlouvy k zajištění výkonu činností podle zákona o obecní policii s obcí 

Radonice. Strážník obecní policie bude v obci Mochov projednávat v blokovém řízení 

přestupky, přičemž se zaměří zejména na přestupky na úseku ochrany před alkoholismem a 

jinými toxikomaniemi dle zákona o přestupcích, na nedovolené stání nebo zastavení vozidla 

na pozemní komunikaci, vjezd do míst, kde je to zakázáno, na přestupky proti bezpečnosti a 

plynulosti silničního provozu v rozsahu své působnosti, na pořádek v obci a další činnosti 

vycházející zejména z potřeb a podnětů obce Mochov.  

Další výhodou oproti stávajícímu režimu výkonu činností policie je ta, že strážník v obci 

Mochov odslouží půl úvazku, a tím bude zajištěn mnohem větší dohled nad bezpečností a 

majetkem občanů než doposud.    

 

Jaroslav Vybíral uplatnil protinávrh 

Návrh usnesení:  

Navrhuji upravit stávající smlouvu s Městskou policií Čelákovice ve smyslu domluvených 

podmínek s Radonicemi a projednat pokračování smlouvy s Městskou policií Čelákovice.  

 

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral   

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav Ulrych 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 11/1 (k bodu 9) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Protinávrh nebyl schválen. Bylo přistoupeno k hlasování o prvotním návrhu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s ustanovením § 3a zákona č. 553/1991 Sb., o obecní 

policii, ve znění pozdějších předpisů, ve spojení s ustanovením § 63c zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů a části páté zákona č. 500/2004 Sb., 

správní řád, ve znění pozdějších předpisů schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy 
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k zajištění výkonu činností podle zákona o obecní policii s Obcí Radonice. Předmětem této 

veřejnoprávní smlouvy je výkon úkolů strážníka Obecní policie Radonice na území Obce 

Mochov. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Vlastimila Stará, Jan Turek, Václav Ulrych,  

proti: Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral   

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 12/1 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10. Zpráva finančního výboru 

Podklady:  

Podklad 1 – Zápis z jednání FV 01/2019 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 01. 2019 

Předkladatel: 

Jitka Frydrychová – předseda FV 

Text odůvodnění: 

 Finanční výbor předkládá ZO zápis z jednání konaného dne 27. 12. 2018 v mateřské škole a 

 školní jídelně. Byla provedena inventura zásob ve školní jídelně, kontrola výběrů 

 poplatků za stravné a školkovné za školní rok 2018-2019, vedení evidence příjmů a výdajů, 

 kontrola pokladní hotovosti. 

Kontrolou nebyly zjištěny závažné nedostatky.   

 Vše je podrobně popsáno v přiloženém zápise FV.    

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se se zápisem seznámilo a bere ho na vědomí. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

11. Podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora obnovy a 

rozvoje venkova z dotačního titulu Podpora obnovy staveb a zařízení 

dopravní infrastruktury – Oprava autobusové čekárny  

Podklady:  

 Podklad 1 – Výzva k podávání žádostí o poskytnutí dotace v roce 2019 z podprogramu 

 Podpora obnovy a rozvoje venkova (Ministerstvo pro místní rozvoj)   

Termín podání návrhu bodu programu: 

29. 01. 2019 
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Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  

Text odůvodnění: 

Ministerstvo pro místní rozvoj vyhlásilo výzvu k podávání žádostí o poskytnutí dotace v roce 

2019 z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova. V první polovině letošního roku by 

měla započít dlouhodobě plánovaná oprava autobusové čekárny na náměstí, pokládáme tedy 

za prospěšné pokusit se získat část prostředků na opravu z dotačního titulu Podpora obnovy 

staveb a zařízení dopravní infrastruktury.  

Podmínky podání žádosti o poskytnutí dotace jsou koncipovány tak, aby obce byly schopné 

sami bez velkých nákladů žádost zpracovat a podat. Doporučuji proto do stanoveného termínu 

28. 02. 2019 zpracovat žádost o poskytnutí dotace a podat ji. 

Informace o výzvě: Vyhlášení výzvy 21. 11. 2018, ukončení příjmů žádostí 28. 02. 2019. 

Předpokládaný termín pro zveřejnění výsledků duben až květen 2019. Nejzazší termín 

ukončení realizace akce 31. 12. 2020.  

Dolní limit dotace na tuto akci činí 200 tis. Kč. Horní limit dotace na akci činí 1 mil. Kč. 

(předpokládané výdaje na opravu autobusové čekárny cca 540.800,- Kč). Dotace je 

poskytována až do výše 70 % skutečně vynaložených uznatelných nákladů obce. 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov na základě výzvy Ministerstva pro místní rozvoj č. 

 1/2019/117D8210 schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora 

 obnovy a rozvoje venkova na akci Oprava autobusové čekárny z dotačního titulu č. DT 

 117d8210C Podpora obnovy staveb a zařízení dopravní infrastruktury a pověřuje starostu a 

 místostarostu přípravou a podáním této žádosti v termínu nejpozději do 28. 02. 2019.   

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: Milan Kocian 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 13/1 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

12. Podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora obnovy a 

rozvoje venkova z dotačního titulu Obnova drobných sakrálních 

staveb a hřbitovů – Oprava márnice  

Podklady:  

 Podklad 1 – Výzva k podávání žádostí o poskytnutí dotace v roce 2019 z podprogramu 

 Podpora obnovy a rozvoje venkova (Ministerstvo pro místní rozvoj)   

Termín podání návrhu bodu programu: 

29. 01. 2019 

Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  



Z á p i s   č. 1/2019 

ze zasedání zastupitelstva obce Mochov, konaného dne 14.2.2019 

 

11 

 

Text odůvodnění: 

Ministerstvo pro místní rozvoj vyhlásilo výzvu k podávání žádostí o poskytnutí dotace v roce 

2019 z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova. V rámci této výzvy budou 

podporovány i akce zaměřené na obnovu drobných sakrálních staveb nalézajících se 

v katastrálním území obce, které nejsou prohlášeny kulturní památkou a jsou v majetku 

účastníka podprogramu. Vzhledem k tomu, že márnice, která se nachází na místním hřbitově 

je ve velmi neutěšeném stavu, doporučuji pokusit se získat část prostředků na opravu 

z dotačního titulu Obnova drobných sakrálních staveb a hřbitovů a zabránit tak dalšímu 

chátrání této stavby.  

Podmínky podání žádosti o poskytnutí dotace jsou koncipovány tak, aby obce byly schopné 

sami bez velkých nákladů žádost zpracovat a podat. Doporučuji proto do stanoveného termínu 

28. 02. 2019 zpracovat žádost o poskytnutí dotace a podat ji. 

Informace o výzvě: Vyhlášení výzvy 21. 11. 2018, ukončení příjmů žádostí 28. 02. 2019. 

Předpokládaný termín pro zveřejnění výsledků duben až květen 2019. Nejzazší termín 

ukončení realizace akce 31. 12. 2020.  

Dolní limit dotace na tuto akci činí 50 tis. Kč. Horní limit dotace na akci činí 500 tis. Kč. 

(předpokládané výdaje na opravu márnice cca 226.975,- Kč). Dotace je poskytována až do 

výše 70 % skutečně vynaložených uznatelných nákladů obce. 

 

Diskuze:  

 Milan Kocian – navrhl přidat do žádosti o dotaci i opravu schodů vedoucích ke kostelu.  

 František Bouček – informoval, že každý zastupitel má možnost podávat návrhy bodů ke 

 schválení a není tedy problém takovýto návrh předložit včetně všech nutných podkladů a 

 povolení. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov na základě výzvy Ministerstva pro místní rozvoj č. 

 1/2019/117D8210 schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora 

 obnovy a rozvoje venkova na akci Oprava márnice z dotačního titulu č. DT 117d8210G 

 Obnova drobných sakrálních staveb a hřbitovů a pověřuje starostu a místostarostu přípravou a 

 podáním této žádosti v termínu nejpozději do 28. 02. 2019.    

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 14/1 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

13. Podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora obnovy a 

rozvoje venkova z dotačního titulu Podpora obnovy místních 

komunikací – Oprava místní komunikace v ulici Sokolovská  
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Podklady:  

 Podklad 1 – Výzva k podávání žádostí o poskytnutí dotace v roce 2019 z podprogramu 

 Podpora obnovy a rozvoje venkova (Ministerstvo pro místní rozvoj)   

Termín podání návrhu bodu programu: 

29. 01. 2019 

Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  

Text odůvodnění: 

Ministerstvo pro místní rozvoj vyhlásilo výzvu k podávání žádostí o poskytnutí dotace v roce 

2019 z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova. V rámci této výzvy budou 

podporovány i akce zaměřené na obnovu místních komunikací a jejich součásti dle zákona č. 

13/1997 sb., o pozemních komunikacích, ve znění pozdějších předpisů. Mj. na všechny 

konstrukční vrstvy vozovek a krajnic, odpočívky, přidružené a přídatné pruhy a parkovací 

zálivy. Vzhledem k tomu, že ulice Sokolovská je v katastrofálním stavu, střed vozovky se 

propadá a za deště tam vznikají louže hluboké až 30 cm, doporučuji podat žádost a získat 

finanční prostředky, které pokryjí uznatelné náklady na opravu, a to z dotačního titulu Podpora 

obnovy místních komunikací.  

Podmínky podání žádosti o poskytnutí dotace jsou koncipovány tak, aby obce byly schopné 

sami bez velkých nákladů žádost zpracovat a podat. Doporučuji proto do stanoveného termínu 

28. 02. 2019 zpracovat žádost o poskytnutí dotace a podat ji. 

Informace o výzvě: Vyhlášení výzvy 21. 11. 2018, ukončení příjmů žádostí 28. 02. 2019. 

Předpokládaný termín pro zveřejnění výsledků duben až květen 2019. Nejzazší termín 

ukončení realizace akce 31. 12. 2020.  

Dolní limit dotace na tuto akci činí 500 tis. Kč. Horní limit dotace na akci činí 5 mil. Kč. 

(předpokládané výdaje na opravu místní komunikace v ulici Sokolovská cca 5 mil. Kč). 

Dotace je poskytována až do výše 70 % skutečně vynaložených uznatelných nákladů obce. 

 

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov na základě výzvy Ministerstva pro místní rozvoj č. 

 1/2019/117D8210 schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora 

 obnovy a rozvoje venkova na akci Oprava místní komunikace v ulici Sokolovská z dotačního 

 titulu č. DT 117d8210A Podpora obnovy místních komunikací a pověřuje starostu a 

 místostarostu přípravou a podáním této žádosti v termínu nejpozději do 28. 02. 2019.    

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 15/1 (k bodu 13) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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14. Smlouva o vytvoření dobrovolného svazku obcí  

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh smlouvy o vytvoření dobrovolného svazku obcí 

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 02. 2019 

Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  

Text odůvodnění: 

Dne 01. 02. 2019 se na obec Mochov obrátil starosta městyse Nehvizdy a informoval, že 

z kapacitních důvodů je velmi pravděpodobné, že ZŠ Nehvizdy nebude moci od příštího 

školního roku garantovat přijetí žáků z okolních obcí ke studiu. Kapacita školy je v současné 

době již vyčerpána a snaha o získání dotace cca 40 mil. Kč na rozšíření školy není možná 

z důvodu, že obec Nehvizdy již překročila počet obyvatel 3000. Tím se na ní nevztahují 

podmínky, za kterých dotace na rozšíření školy, o které se předpokládá, že bude vypsána 

v únoru letošního roku, může být udělena. Ve snaze řešit tuto situace co nejrychleji městys 

Nehvizdy předkládá návrh sjednotit úsilí některých obcí, ze kterých žáci školu navštěvují a 

požádat společně o potřebnou dotaci. V případě udělení dotace by bylo možné v co nejkratší 

době (koncem léta letošního roku) zahájit stavbu cca 10 dalších tříd, což by na delší dobu 

pokrývalo současné požadavky. Představa městyse Nehvizdy je následující: pokud by dotace 

byla udělena pokryla by cca 50 procent částky potřebné na dostavbu 10 tříd a potřebného 

zázemí školy. Dalších 50 procent by bylo zabezpečeno z poměrného příspěvku ostatních obcí 

a Nehvizd, které by na smlouvě participovaly. Součástí smlouvy by byla záruka městyse 

Nehvizdy, že pro obec Mochov bude rezervovat dohodnutý počet míst pro žáky druhého 

stupně školy. Uzavření smlouvy nebude mít vliv na snahu obce Mochov o rekonstrukci ZŠ 

Mochov, tedy školu prvního stupně. V případě realizace této smlouvy by po dobu případné 

rekonstrukce školy v Mochově, za předem stanovených podmínek, byly pro výuku krátkodobě 

zapůjčeny třídy s vybavením a potřebným servisem. Po tuto dobu by výuku vedly mochovské 

učitelky a po rekonstrukci by se žáci vrátili do ZŠ Mochov.    

 

Návrh usnesení a) 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje založení „Dobrovolného svazku obcí k zajištění 

přístavby školy v Nehvizdech“, vstup obce Mochov do „Dobrovolného svazku obcí k zajištění 

přístavby školy v Nehvizdech“ a znění smlouvy o vzniku „Dobrovolného svazku obcí k 

zajištění přístavby školy v Nehvizdech“.  

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 16/1 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh usnesení b) 
 

Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o vzniku 

„Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech“. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 17/1 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení c) 
 

 Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje starostu městyse Nehvizdy k podání návrhu na zápis 

 „Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech“ do rejstříku 

 dobrovolných svazků obcí vedeného u Krajského úřadu Středočeského kraje. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 18/1 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení d) 
 

 Zastupitelstvo schvaluje, aby „Dobrovolný svazek obcí k zajištění přístavby školy v 

 Nehvizdech“, po svém vzniku, podal žádost o dotaci dle Výzvy Ministerstva financí VPS – 

 228- 000 Podpora rozvoje a obnovy materiálně technické základny regionálního 

 školství v působnosti obcí ze dne 13. února 2019, a to žádost o dotaci ve výši 20 mil. Kč na 

 přístavbu budovy druhého stupně Základní školy a Mateřské školy Nehvizdy, IČ: 75030365, a 

 žádost o dotaci ve výši 20 mil. Kč na výstavbu víceúčelového sportoviště vč. zázemí 

 v Nehvizdech pro Základní školu a Mateřskou školu Nehvizdy, IČ: 75030365. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

Vybíral   

proti: nikdo 

 zdrželi se: nikdo 
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nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 19/1 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

15. Revitalizace okolí kostela sv. Bartoloměje   

Podklady:  

Podklad 1 – Nabídka prací od zpracovatele Školky - Montano, spol. s r.o. 

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 02. 2019 

Předkladatel:  

Milan Kocian – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Další z bodů v našem volebním programu je „zvelebit Mochovský kopec, prohlédnout 

odbornou firmou a podle jejího návrhu ho začít zkrášlovat a osadit vhodnými dřevinami.“  

Proto jsem oslovil nejbližší odbornou firmu z okolí a zastupitelstvu předkládám jejich 

nabídku.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov bere na vědomí možnost uzavření smlouvy na revitalizaci okolí 

kostela sv. Bartoloměje s firmou Školky - Montano, spol. s r.o. 

Diskuze:  

František Bouček – není mi jasný smysl tohoto bodu, snad jen, že předkladatel imituje činnost, 

aby dostal čárku za snahu. O takto podaném návrhu usnesení není možno hlasovat. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

16. Rekonstrukce základní školy Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Hodnocení projektové dokumentace  

Podklad 2 – Doporučení k aktualizaci dokumentace 

Podklad 3 – Hrubý výpočet ceny výstavby nové školy na základě platných tabulek stavebních 

prací 

Termín podání návrhu bodu programu: 

 03. 02. 2019 

Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Na základě předložené zpracované projektové dokumentace k rekonstrukci školy v Mochově 

žádám o její aktualizaci minimálně v rozsahu přílohy č. 2. Předložené doklady i popis 

technického stavu stávající školy jsou aktuální k roku 2014. Jsou již staré 5 let! 

 

Návrh usnesení a): 

Zastupitelstvo obce Mochov doporučilo aktualizovat projektovou dokumentaci. 
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Návrh usnesení b) 

Zastupitelstvo obce Mochov doporučilo připravit podmínky pro vypsání výběrového řízení na 

zhotovení projektové dokumentace na novou základní školu na pozemku současné školy.  

 

Diskuze:  

František Bouček – Máme stavební povolení na stavební úpravy ZŠ. Tento bod máme 

rozpracován 6 let a snažíme se o získání dotace. O tomto všem jsem Ing. Palmovou několikrát 

informoval.  

K návrhu usnesení a) na PD je copyright tzn., že aktualizace bude prováděna přes zhotovitele 

při průběhu stavby se zápisem do stavebního deníku. O takto podaném návrhu není možno 

hlasovat. 

K návrhu usnesení b) nechápu, co Ing. Palmová myslí pojmem „doporučilo“, domnívám se, že 

je to opět pouze imitace zájmu bez většího smyslu. O takto podaném návrhu není možno 

hlasovat. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

17. Projektová dokumentace – cyklostezka Mochov – Čelákovice 

Podklady:  

Podklad 1 – Hodnocení předložené zpracované projektové dokumentace 

Podklad 2 – Plná moc k jednání o cyklostezce Mochov – Čelákovice pro zastupitele obce 

Mochov Milana Kociana a Jaroslava Vybírala se zastupiteli okolních obcí, MAS Pošembeří a 

policie ČR odpovědné za schvalování projektové dokumentace liniových staveb. 

Termín podání návrhu bodu programu: 

04. 02. 2019 

Předkladatel: 

Milan Kocian – zastupitel 

Jaroslav Vybíral – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Na základě předložené zpracované projektové dokumentace a předběžného souhlasu 

odpovědné osoby policie ČR delegujeme další jednání o cyklostezce na výše uvedené 

zastupitele, kteří prozatím nejsou zatíženi předchozími vyjednáváními.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schválilo udělení plné moci zastupitelům Milanu Kocianovi a 

Jaroslavu Vybíralovi k zastupování obce při jednání o cyklostezce Mochov – Čelákovice. 

 

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral   

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych  

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 20/1 (k bodu 17) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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18. Podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora obnovy a 

 rozvoje venkova z dotačního titulu Rekonstrukce a přestavba 

 veřejných budov – Oprava základní školy v obci Mochov 

Podklady:  

 Podklad 1 – Výzva k podávání žádostí o poskytnutí dotace v roce 2019 z podprogramu 

 Podpora obnovy a rozvoje venkova (Ministerstvo pro místní rozvoj)   

Termín podání návrhu bodu programu: 

13. 02. 2019 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Ministerstvo pro místní rozvoj vyhlásilo výzvu k podávání žádostí o poskytnutí dotace v roce 

2019 z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova. V rámci této výzvy budou 

podporovány i akce zaměřené na obnovu veřejných budov, jejichž provoz je plně hrazen 

z obecního rozpočtu. Do této kategorie spadají i školní budovy. Z důvodu dlouhodobě 

nepříznivého stavu budovy základní školy doporučuji podat žádost a získat finanční 

prostředky, které pokryjí uznatelné náklady na opravu této stavby. 

Do neuznatelných nákladů mj. spadá i nová výstavba budov.  

Informace o výzvě: Vyhlášení výzvy 21. 11. 2018, ukončení příjmů žádostí 28. 02. 2019. 

Předpokládaný termín pro zveřejnění výsledků duben až květen 2019. Nejzazší termín 

ukončení realizace akce 31. 12. 2020.  

Dolní limit dotace na tuto akci činí 500 tis. Kč. Horní limit dotace na akci činí 10 mil. Kč. 

Dotace je poskytována až do výše 70 % skutečně vynaložených uznatelných nákladů obce. 

 

Pavlína Palmová uplatnila protinávrh 

Návrh usnesení:  

Navrhuji výstavbu úplně nové školy na vedlejším volném školním pozemku.   

Hlasování:  

pro:  Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral   

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Jitka Frydrychová, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych    

 zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 21/1 (k bodu 18) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Diskuze: 

František Bouček – jiné varianty jsme již probírali na předešlých ZO a považujeme je za 

neekonomické.  

 

Protinávrh nebyl schválen. Bylo přistoupeno k hlasování o prvotním návrhu.  
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Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov na základě výzvy Ministerstva pro místní rozvoj č. 

 1/2019/117D8210 schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace z podprogramu Podpora 

 obnovy a rozvoje venkova na akci Oprava základní školy v obci Mochov z dotačního titulu č. 

 DT 117d8210E Rekonstrukce a přestavba veřejných budov a pověřuje starostu a místostarostu 

 přípravou a podáním této žádosti v termínu nejpozději do 28. 02. 2019.    

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Jitka Frydrychová, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych     

proti: Pavlína Palmová 

zdrželi se: Milan Kocian, Jaroslav Vybíral  

 nepřítomen: nikdo    

Usnesení č. 22/1 (k bodu 18) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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19.  Diskuze 

František Bouček – budu kontaktovat majitele Chudomelského rybníku a proberu s ním možnosti 

využití vodní plochy pro rybáře. 

Jaroslav Vybíral – požádal o prověření stavu konstrukce ZŠ na základě platného projektu 

rekonstrukce. 

Václav Ulrych – měli bychom zamezit střílení dělobuchů na Silvestra u hřbitova i na ostatních 

prostorách obce. 

František Bouček – prověříme možnost vydání vyhlášky. 

Václav Ulrych – upozorňuji na nevhodné chování některých majitelů psů. Po obci vodí psy na 

vodítku, ale u hřbitova běhají na volno. Stejně tak neuklízejí exkrementy po svých psech. Bohužel se 

jedná i o majitele psů z řad zastupitelů. 

Milan Kocian – opravuje se střecha na kostele. Navrhuji, aby se obec na této rekonstrukci finančně 

podílela částkou 1 mil. Kč.  

František Bouček – s tímto přístupem pana Kociana by rozpočet obce byl brzy vyčerpán. 

 

Milan Kocian – navrhuji, aby zastupitelé vyjádřili svůj postoj k avizovanému záměru Středočeského 

kraje zrušit samostatné gymnázium v Čelákovicích tzn. aby byli pro zachování gymnázia.  

 

František Bouček – přečetl výpis z usnesení rady města Čelákovice, který mu byl zaslán starostou 

města Čelákovice Ing. Pátkem. Z výpisu je zřejmé, že rada města jednoznačně podporuje zachování 

gymnaziálního vzdělávání osmiletého cyklu na území města Čelákovice a nesouhlasí s případným 

ukončením gymnaziálního vzdělávání na území města Čelákovice. V případě optimalizace sítě 

středních škol na území Středočeského kraje preferuje sloučení právnické osoby Gymnázium 

Čelákovice s právnickou osobou Gymnázium J. S. Machara Brandýs nad Labem-Stará Boleslav.  

 

Jan Turek – informoval o schůzce školského výboru a o některých hlavních bodech programu, jako 

jsou neuhrazené poplatky za obědy a školkovné a renovace vybavení jídelny v ZŠ (myčka nádobí). 

Dále o projednání podnětu na zlepšení stravy v MŠ/ZŠ (viz zápis ŠV) a o inicializaci jednání se 

školkou Nehvizdy a výpomoci v případě přerušení provozu mochovské školky. Bylo dohodnuto, že se 

projedná dohoda na úrovni obou školek, za jakých podmínek budou moci v případě uzavření 

mochovské školky děti v omezeném počtu navštěvovat nehvizdskou školku. Byla požádána ředitelka 

MŠ, aby započaté jednání dokončila výše uvedenou dohodou.  

 

Jitka Frydrychová – promítání kina navrhuji v termínech sobota 22. 06. 2019 a sobota 31. 08. 2019 ve 

spojení s tradičním setkáním občanů. Promítat budeme na velkém plátně. 

Jitka Frydrychová – na pátek 12. 04. 2019 od 16:00 hod. připravíme vítání občánků. V sobotu 04. 05.  

od 14:00 hod. bude v sálku Hotelu Bouček připravena cestovatelská přednáška, na kterou od 16:00 

hod. naváže setkání seniorů. Na toto setkání je domluvena hudba i malé občerstvení. 

J.B. – jaké jsou podmínky pro přechod dětí do školy v Nehvizdech. 

František Bouček – veškeré podrobnosti má k dispozici ředitelka ZŠ a rodiče žáků vždy informuje. 

J.B. – stále není opraveno osvětlení v ulici Pod Kostelem. 

František Bouček – prověřím a zajistím nápravu. 

J.M. – zjišťuji kolik může mít školka uzavřených dnů mimo letních a vánočních prázdnin.  
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Zápis vyhotoven dne: 20. 02. 2019 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 






















